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Rada Miejska w Szepietowie 

 

 

Protokół nr XLV/23 

XLV Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 22 maja 2023 

 

Obrady rozpoczęto 22 maja 2023 roku o godz. 10:10, a zakończono o godz. 12.11 tego samego 

dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Jolanta Marciniak, 

- Senator RP Pan Jacek Bogucki, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między Sesjami. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2022. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 
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2) w sprawie udzielenie dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień 

w Łomży; 

3) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Szepietowo; 

4) w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

Radni nie zgłosili wniosków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 
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Ad.4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Marian Kruszewski. 

 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad.3.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad.5.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Burmistrz poinformował o przebiegu realizacji inwestycji: 

- modernizacji stacji uzdatniania wody Szepietowo-Podleśne; 

- Gmina otrzymała dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie drogi 

dojazdowej do pól, w tym przypadku będzie to również droga prowadząca do PSZOK w 

Dąbrówce Kościelnej. 

 

Burmistrz poinformował, że w Dąbrowie-Łazach na skutek przebudowy zjazdu na drodze 

powiatowej został rozebrany garaż na samochód strażacki będący własnością OSP Dąbrowa-

Łazy. W tej chwili OSP jest na etapie projektowania nowego garażu, oczywiście odszkodowanie 

za garaż wpłynęło na konto OSP – czy wystarczy na budowę nowego zobaczymy, mamy 

nadzieję, że tak. Nowy garaż będzie na placu obok Izby Tradycji. 

 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że zostały złożone wnioski o dofinansowanie: 

- na zakup płyt drogowych z rezerwy Pana Premiera, 

- złożymy wniosek na budowę strzelnicy wirtualnej w sali Izby Tradycji w Wojnach-Szubach 

Włościańskich. 

 

Gmina jest na etapie przygotowywania dokumentacji, która umożliwi rozpoczęcie 

funkcjonowania PSZOK w Dąbrówce-Kościelnej. Ponadto przygotowuje się do budowy 

ostatniego elementu wodociągu na terenie Szepietowa.  

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że Gmina ma złożony wniosek na renowacje zabytków 

(być może Pan Senator będzie coś na ten temat wiedział, kiedy  będą rozpatrywane wnioski). 



4 
 

Chcielibyśmy z wykorzystaniem tych pieniędzy wyremontować budynek przy dworcu PKP  

i przenieść tam posterunek Policji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos zaproszonym gościom. 

 

Głos zabrali: 

Senator RP Pan Jacek Bogucki, który m.in. poruszył temat współpracy jednostek samorządu 

terytorialnego z rządem, równomiernego rozwoju regionów, powstawania i funkcjonowania 

rządowych programów wsparcia. Pan Senator podziękował za współpracę, włączenie się w 

programu rządowe w trudnym okresie jakim był coronawirus – za w jego zwalczaniu, za pomoc 

Ukrainie oraz wsparcie w dystrybucji węgla jak również wypłaty pomocy.  

W dyskusji głos zabrali Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kruszewski, 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Mariusz Stypułkowski, Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Jan Ołdakowski, Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Henryk Stypułkowski. 

Poruszono tematy zadłużenia budżetu państwa oraz wysokości subwencji oświatowej i jej 

wpływu na deficyt Gminy,  dopłat do zbóż, dofinansowań rządowych do inwestycji 

realizowanych na terenie gminy Szepietowo, sytuacji makroekonomicznej kraju, okupacji 

niemieckiej oraz reparacji wojennych, sterowania gospodarką rynkową i dopłat. 

Burmistrz Szepietowa podziękował Senatorowi za dotychczasową pomoc oraz udzielana 

wsparcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę, która trwała od godziny 11:21 do 11:34. 

 

 

Ad. 6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka Kierownik Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2022.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  

w roku 2022. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2022 

przedstawił Pan Michał Gąsowski Zastępca Burmistrza. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 

roku 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z realizacji programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi w roku 2022 zostało przyjęte. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022 przedstawił Przewodniczący 

GKRPA Pan Marian Kruszewski. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 

rok 2022 zostało przyjęte. 
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Ad. 9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLV/340/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 12) 

 

2) w sprawie udzielenie dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień 

w Łomży. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenie dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka 

Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLV/341/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 13) 

 

 

3) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Szepietowo 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Szepietowo. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLV/342/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 14) 

 

4) w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLV/343/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 15) 

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Nie zabrano głosu. 

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady XLV Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część nagranie obrad sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


